

Excavation Permit No. 挖掘准許證編號: \_\_\_\_\_

To : CHE/R&amp;D, HyD

Fax No 傳真號碼: 2714 5290

致 : 路政署研究拓展部總工程師

**Part I 第一部****Advance Notification 擬訂動工通知書**

(this form can be used for submission and/or cancellation of advance notification)

(此表格可作為遞交及/或取消擬訂動工通知書之用)

Location of excavation:

挖掘工程地點: \_\_\_\_\_

- In accordance with Conditions of Permit No. 12, I would like to cancel my previous advance notification submitted on \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_:

本持證人現根據准許證條款編號 12 取消之前於 \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ 提交的擬訂動工通知書。

Reason(s):

原因: \_\_\_\_\_

- In accordance with Conditions of Permit No. 12, I would like to notify that the programme of the above excavation(s) *\*is/is revised* as follows:

本持證人現根據准許證條款編號 12 通知當局有關以上挖掘工程的\**施工計劃如下/修定施工計劃如下*:

Anticipated commencement date:

擬訂開工日期: \_\_\_\_\_

Anticipated completion date:

擬訂完工日期: \_\_\_\_\_

\*HKPF Roadworks Advice OB No.:

\*警務處道路工程指示電腦編號: \_\_\_\_\_

Contractor Name:

承建商名稱: \_\_\_\_\_

Name of Contractor's Contact Person:

承建商聯絡人姓名: \_\_\_\_\_

Telephone No.:

聯絡人電話號碼: \_\_\_\_\_

(Signed 簽署) \_\_\_\_\_

Name of Permittee's Contact Person 持證人聯絡人姓名: \_\_\_\_\_

Contact Telephone No. 聯絡人電話號碼: \_\_\_\_\_

Name of Permittee 持證人名稱<sup>1</sup>: \_\_\_\_\_

(company/department 公司/部門)

Date 日期: \_\_\_\_\_

 Tick as appropriate. 請在適當方格內劃上✓號。

\* Delete whichever is not applicable. 請將不適用者刪去。

**Part II 第二部 (For HyD Use) 供路政署職員填寫**

<sup>1</sup> i) The Permittee should also inform other parties in advance of the intended commencement date of his works in accordance with the relevant Conditions of Permit. 持證人須根據其他相關准許證條款，預早通知其他有關當局或人士其工程的擬訂開工日期。

ii) The Permittee shall observe the Conditions of Permit in respect of Existing Works and Installations and obtain relevant utility plans from utility undertakings prior to commencement of excavation. 持證人須遵從挖掘准許證條款關於現有工程及裝置的規定，在展開挖掘工程前取得公用事業機構的有關設施記錄圖則。

---

To : HyD Regional Office  Permit Section, Urban(HK)  Permit Section, Urban(K)  Permit Section, NT  
致 : 路政署分區辦事處 港島部許可證組 九龍部許可證組 新界部許可證組  
Fax No 傳真號碼: 2576 6244 Fax No 傳真號碼: 2758 3394 Fax No 傳真號碼: 2714 5228

A copy of this notice has been sent to the respective permit section on \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ for registration.

此通知書的複本已於 \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ 派送至有關許可證組以作登記之用